



# كلية ولجات للعلوم التطبيقية WALJAT COLLEGE OF APPLIED SCIENCES

سجل تجاري رقم : ١/٦٧٨٧٩/٥ - ص.ب : ١٩٧ الرسيل - الرمز البريدي : ١٢٤ - سلطنة عمان  
C.Reg. No.: 1/67879/5 P.O. Box : 197, Rusayl, Postal Code : 124, Sultanate of Oman



Date : 12 /9/ 2019

التاريخ : 2019 / 9 / 12

## ANNOUNCEMENT

### STUDENTS OF WALJAT COLLEGE OF APPLIED SCIENCES

## إعلان

### لطلاب كلية ولجات للعلوم التطبيقية ش.م.م

You are aware that our parent university - Birla Institute of Technology - India has decided to discontinue its affiliation with our college due to University Grants commission (UGC)-Higher Education Regulation of India - regulation No. 2016, which prohibits BIT to affiliate college outside India. The Ministry of Higher Education was informed about the decision of the BIT and that it would close its operations in Muscat in **June 2021**.

كما هو معلوم لدى الجميع ان الجامعة الأم - معهد بيرلا للتكنولوجيا - الهند قد قررت عدم الإستمرار في ارتباطها الأكاديمي مع كليتنا بسبب لجنة المنح الجامعية - والمنظم للتعليم العالي بالهند - باللائحة رقم 2016، التي تمنع أن ينتسب معهد بيرلا للتكنولوجيا إلى أي كلية خارج الهند، تم إعلام وزارة التعليم العالي بقرار معهد بيرلا للتكنولوجيا وبأنه سوف تغلق عملياتها بمسقط في يونيو 2021.

Accordingly, students who have not completed their courses or who have backlog subject's must visit the college by 25/ September / 2019, in order to be able to complete their courses before the closing date of the college.

بناء عليه، فعلى الطلبة الذين لم يكملوا مقرراتهم أو الذين لديهم مواد متراكمة يتوجب عليهم زيارة الكلية في موعد أقصاه 25 سبتمبر 2019 ليتمكنوا من إنهاء مقرراتهم الدراسية قبل الموعد المحدد لإغلاق الكلية.

The College Administration advises all students who have backlog subject's should not lose this opportunity as the College will not consider any response and will not be responsible for any delay by the students in the registration after the date of 30<sup>th</sup> September 2019 for any reason whatsoever. It will be the responsibility of students to register and finish their course by June 2021.

وتنصح إدارة الكلية جميع الطلبة المتخلفين في بعض المواد، بان ينتهزوا هذه الفرصة ولا يفقدوها لان الكلية لن تنظر لإي طلبات ولن تكون مسؤولة عن أي تأخير من قبل الطلبة في التسجيل بعد تاريخ 30 سبتمبر 2019 لاي سبب كان تجاه الغير ويتحمل الطالب مسؤولية التسجيل وانتهاء المقررات بتاريخ يونيو 2021م.

All concerned students should contact and visit the Admission and Registration Department during the working days between 9:30 am to 4:30 pm for registration of backlog subjects.

على جميع الطلبة المعنيين عليهم الاتصال وزيارة قسم القبول والتسجيل خلال ايام العمل ما بين الساعة 9/30 صباحا وحتى 4/30 مساءً.

ادارة الكلية